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Protokół Nr 89/2023 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 3 lipca 2023 roku 

w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa 

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji 

Infrastruktury Rady Miasta Krakowa, udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności 

załączonej do protokołu oraz inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Przewodniczący poinformował, że przebieg obrad komisji jest utrwalany za pomocą urządzeń 

rejestrujących dźwięk oraz że zarejestrowane nagranie stanowi informację publiczną,  

w związku z tym może być udostępnione każdej osobie która wystąpi o udostępnienie nagrania. 

Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat zadania pn. : „Wielowariantowa 

koncepcja budowy linii tramwajowej wraz z pętlą tramwajową oraz parkingiem P+R  i 
             rozbudowy ulicy Domagały w obszarze „Rybitw”.  

2. Sprawy bieżące. 
3. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 Ad. 1. 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat zadania pn. : „Wielowariantowa 

koncepcja budowy linii tramwajowej wraz z pętlą tramwajową oraz parkingiem P+R  i 
rozbudowy ulicy Domagały w obszarze „Rybitw”.  

 

Ewa Bielas, zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Klimatu przedstawiła 

informację na temat budowy lilii tramwajowej w obszarze „Rybitw”. 

Następnie Marcin Koszera, projektant firmy „Sweco” dokonał prezentacji zadania pn. : 

„Wielowariantowa koncepcja budowy linii tramwajowej wraz z pętlą tramwajową oraz 

parkingiem P+R  i rozbudowy ulicy Domagały w obszarze „Rybitw”. 

W dyskusji udział wzięli: Michał Drewnicki, Grażyna Fijałkowska, Artur Buszek, Jacek Bednarz, 

Józef Jałocha  oraz przedstawiciele mieszkańców.  

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Ewa Bielas, zastępca dyrektora Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Klimatu oraz Marcin Koszera, projektant.  

 

Ad. 2 

Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 
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Ad. 3. 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.30 

zamknął posiedzenie.   

                  

                      

 

 

                  

 

 

 

 

                   Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                                Jacek Bednarz  

 
 

 

 

Protokołowała: 

 

Beata Czepiec 


